



السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

التاريخ: 10أكتوبر 2025 Date: October 10th, 2025

Circular No:22/ AY 2025-26 Subject: Mid-Term 1 Break and Report Cards

Dear Parents and Guardians,

يسعدنا أن نعلمكم أن بطاقات التقرير منتصف الفصل الأول للطلاب في الصفوف من 1 إلى 12 متاحة الأن على موقع المدرسة. هذه فرصة قيمة لكم لمراجعة تقدم أطفالكم وانجازاتهم خلال النصف الأول من الفصل الدراسي.

We are pleased to inform you that the mid-term report cards for students in Grades 1 to 12 are now available on the school portal. This is a valuable opportunity for you to review your child's progress and accomplishments during the first half of the academic term.

بالإضافة إلى ذلك، نود أن نقدم لكم أطيب التمنيات لعطلة منتصف الفصل الأول التي ستكون من 13الي 17 أكتوبر 2025. نأمل أن توفر هذه العطلة لكم ولعائلتكم الفرصة لاستمتاع بوقت ممتع معًا.

Additionally, we would like to extend our warmest wishes for a joyful mid-term vacation from October 13^{th} to 17^{th} ,2025. We hope this break allows you and your family to relax and enjoy quality time together.

> يستأنف الدوام المدرسي لجميع الطلاب يوم الاثنين، 20 أكتوبر 2025 على الساعة 7:45 صباحاً. نحن نتطلع إلى استقبالهم مرة أخرى، وهم متجددون ومستعدون للمرحلة التالية من الفصل الدراسي.

Students will return to school on Monday, October 20th, 2025. We eagerly anticipate welcoming them back, refreshed and ready for the next phase of the term.

Thank you for your ongoing support!

مديرة المدرسة

Yours sincerely, Dr. Antoinette Brown **Principal Director**



